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Hej	så	er	tiden	kommet	til	at	fortælle	hvad	der	er	sket	sidste	år.	Det	har	været	et	nogenlunde	stille	
år	vi	har	skiftet	225	målere	og	vi	tager	resten	i	maj	måned,	der	er	ca.	150	stk.	

Vi	kører	ca.	70	km	for	at	afløse	alle	målere,	det	tager	2,5	time	og	når	vi	er	færdige	bliver	det	nok	
ca.	100	km		

Vi	mangler	hele	Rybjergvej	og	Kirkeby	og	omegn.	

Vi	har	mistet	2	kunder	fordi	husene	er	væltede.	

Efter	sommerferien	2019	skal	vi	finde	ca.	400	stk.	stophaner,	hvilket	er	halvdelen	af	alle	stophaner.	
Resten	skal	finde	næste	år	(år	2020).	Fristen	er	flyttet	til	2022	

Vi	skal	rundt	og	markere	hoved	stophaner	med	et	blå	rør	i	plast	har	købt	10	stk.	ca.	200	kr.	pr.	stk.	

Snakker	med	kommunen	om	de	skal	holde	aconto	tilbage	når	der	bliver	væltet	et	hus	i	vores	
område.	For	vi	har	problemer	med	at	få	vores	penge	når	det	er	væltet.		

Nybygning	på	vandværk	giver	problemer	med	svamp,	har	lavet	aftale	med	tømreren	om	at	de	
laver	et	hul	ca.	1	meter	oppe	og	de	vil	fjerne	den	bjælke	som	er	mest	angrebet	og	det	koster	ikke	
noget	for	os	

Næsten	altid	en	kunde	der	har	en	rør	skade	når	vi	kører	rundt	en	gang	i	kvartalet.	Vi	tager	kontakt	
til	dem.	

Vi	skal	ikke	tage	så	mange	prøver	de	næste	3	år	fordi	vi	har	noget	godt	vand	

Vandværket	køre	rigtig	godt,	vi	har	fået	lavet	nogle	flere	alarmer	så	er	vi	sikret	noget	mere.	Vi	har	
bestilt	en	antenne	for	der	er	noget	galt	med	sendeforhold		

Vi	blev	kaldt	til	møde	i	Skive	kommune	om	en	vandfond	vi	skulle	betale	ca.	100	kr.	pr	hus,	men	de	
har	nu	trukket	sig.	De	har	ikke	givet	nogen	begrundelse.	

Vi	skal	til	at	købe	mere	jord	rundt	om	vandværket,	fra	2022	skal	der	være	50	m	fra	vores	boring.	
Nu	har	vi	kun	25	m,	og	det	skal	være	i	orden	inden	2022			

BNBO	er	noget	med	at	opkøbe	noget	jord	til	beskyttelse	omkring	vandværker	sammen	med	
kommunen	for	at	fremtidssikre		

Vores	vand	er	steget	med	80	øre	fra	den	første	januar	på	grund	af	vi	skal	til	at	finde	noget	jord	
omkring	vandværket	og	der	kommer	hele	tiden	nye	krav.	

Har	været	til	møde	om	skov	og	sti	ud	til	natur	stien	sammen	med	Jebjerg	gruppe	ved	Kurt	og	
Bugge	fra	SME	for	at	lave	nogle	gang	sti	og	cykelsti	og	skov	omkring	vandværk	derfor	er	vi	
interesseret		

Vi	har	haft	en	stor	rør	skade	på	Sallingsundvej	70	som	koster	ca.	20.000kr	



Vi	er	blevet	kontakt	af	de	omkringliggende	vandværker	angående	et	samarbejde	så	vi	kan	hjælpe	
hinanden	i	nødsituationer,	fx	ved	forurening.	Men	der	går	lidt	tid	inden	vi	er	klar.	

Hvad	bruger	vi	vores	vand	til	48%	til	bad	og	hygiejne	13%	tøjvask	10%opvask	og	rengøring	7%mad	
og	drikke	7%	øvrigt	


